
Referat af Bestyrelsesmøde d. 14.6.2023.                

Tid og sted: Kl.19.00 i Klubhuset Deltagere: Bestyrelsen og suppleant. Afbud:  Jacob 

______________________________________________________________________________   

1.   Godkendelse af dagsorden: Godkendt 
_____________________________________________________________________________________ 

2.   Godkendelse af referat fra Bestyrelsesmøde afholdt 24.4.2023: Godkendt 
_____________________________________________________________________________________ 

3.   Formanden orienterer  

Nye logoflag: Der bestilles tre nye til flagstængerne 

Tavler til Hole-in-One og klubmestre: Der kommer nye tavler med mulighed for festlig baggrund 

Priser klubpoloer: Vi fastholder priser, og undersøger hvor mange der bliver solgt 

Turistforeningen og ny film om golfklubben: Carsten holder møde med fotografen om en 

redigering – og evt. en ny film senere, når banen er grøn 

Oprydning på kontoret på 1. sal: ok 

Ferieafholdelse rengøring og sekretariat: Rengøring holder ferie 28 + 30 og Gitte uge 28 + 29. 

Skilte buggyparkeringen: Er bestilt… 

Ny beslutning fra DGU vedr. lempelse i forbindelse med tørke: Hvis tørke besværliggør at skelne 

mellem fairway og semirough, behandles det som fairway. EGC tilslutter sig dette.  

______________________________________________________________________________   

4.   Aktuelle sager 

4.1. Status tv udbyder – KODA  - vi deler udgiften med café To. Kanalpakke ca. 500,- og KODA ca. 

350,- 

4.2. Status vedr. opdatering af Golfbox stander: Vi er i kø 

4.3. Status vedr. fælles regelaften med konkurrence og Tapas. Der vil blive afholdt en særskilt 

regelundervisning for begyndere i starten af juli, der foregår på banen. Der planlægges at 

afholde en regel-/hyggeaften i efteråret v/ John Brændgaard 

4.4. Status vedr. færdiggørelse af buggyparkeringen og lægning af ral: Der mangler hænder til at 

få det gjort… 

4.5. Oprydning i fyrrum/værksted: Der trænger til at blive ryddet ud. Gitte og Susanne kigger på 

det… 

4.6. Status hjertestarter: Vi skal have tjekket at den virker. Allan undersøger… 

4.7. Næste møde Klubber i Klubben, banelukning KIK, gunstart, start på 1. tee:  

• Bestyrelsen lægger op til, at der inviteres til møde i august måned med KIK 

 

• Bestyrelsen præciserer, at klubber i Klubben ikke lukker banen. KIK har lov at lukke 1. tee 

i aftalte perioder, men der er ikke banelukning. Starter man på andre huller end 1. (v/ 

gunstart) har man ingen rettigheder og SKAL lukke igennem, når der kommer nogle 



bagfra. Og selvom man spiller KIK match og har startet på 1. tee, skal man som alle andre 

lukke igennem, hvis der kommer en hurtigere bold bagfra. 

______________________________________________________________________________ 

5.   Større projekter 

5.1   Maling af alle bord/bænksæt inden efteråret 2023 

5.2   Flytning af soigneringspladsen - 2024 

5.3   Maling af stueetagen og opsætning af magnettavler - 2024 

___________________________________________________________________ 

                                                                                                                                                                   

6.   Økonomi, Administration og Personale 

6.1  Økonomioversigt pr. 1.6.2023: Likviditeten er sund, og driften er i plus ift. budget 

6.2  Medlemsstatus d.d.:  412 medlemmer pt. – prøvemedlemmer 48  

6.3  Buggiudlejning status:  

______________________________________________________________________________ 

7.   Greenfee 

7.1   Status for greenfeegæster:  20.000 mere i indtægt end samme tid sidste år 

7.2   Status for Mer-Golf:  29 stk  

_______________________________________________________________________________     

 

8.   Hvervning, introduktion og fastholdelse af nye medlemmer. 

 

8.1  Hverveaktiviteter i 2023 

8.1.1  Status vedr. Prøvemedlemmer: 48 

8.1.2  Status vedr. Juniorer/unge – juniorudvalg / hjælp til Kennett: Vi arbejder på at lave et 

juniorudvalg med deltagelse af forældre 

8.1.2  Status Kvinder & Golf 

 

8.2 Fastholdelsesaktiviteter i 2023 

8.3.1  Efterskole 

8.3.2  Klub 37+ 

______________________________________________________________________________ 

9.   Café To 

9.1 – Status her efter 3.5 måned:  

________________________________________________________________________________                                                                                                                                 

10.   Orientering, sager og spørgsmål fra Områderne 

10.1  Hul 15 og det gamle gule teested – endelig afklaring + tale om hvorfor vente på green: Det 

gule teested bliver hvor det er. Om hullet skal være et ”kaldehul” tages op af baneudvalget. 



10.2  Lokale regler – bl.a. flytbare pæle kontra ikke flytbare pæle: der er nye lokale regler, der 

præciserer, at alle markeringspæle er flytbare forhindringer 

10.3  Hul 8 – wasteområde og droppezone: Lander man i området markeret som Ground Under 

Repair skal der droppes i dropzonen. 

10.4  Ryttergården 

10.5  Turneringer – Holdmatcher og gul, blå og rød tee: Det er ikke op til matchledelserne at 

beslutte, hvilken teested, den enkelte skal spille fra. Blå teested skal være i spil, for dem, der 

ønsker det. Det vil sige, at med mindre der spilles holdmatch, vælger deltagerne teested ved 

tilmelding. Dette gælder for alle matcher, der ikke allerede er planlagte. 

10.6  Momsrefusion 

10.7  Affaldssortering 

10.8 Hjemmesiden – info om banen v. topdressing m.m. 

10.9 Har greenkeeperne brug for flere hjælpere: Baneudvalget genbekræfter de aftaler der er 

med frivillige banepassere.  

________________________________________________________________________________ 

11.   Spørgsmål, forslag og sager fra Medlemmerne 

 

12.   Diverse 

ProAm 

EbelGolf 

Klubmesterskab 

_____________________________________________________________________ 

13.   Ideer, sager og spørgsmål til behandling på senere møder  

Nedsættelse af en udviklingsgruppe vedr. banens fremadrettede udvikling:  

Der nedsættes et udvalg med Ralph, Kennett, en repræsentant fra baneudvalget og Carsten fra 

bestyrelsen, med det formål at lave en langsigtet udviklingsplan for banen. 

_____________________________________________________________________ 

 

14.   Næste møde: 9. august kl. 19.00 (Hjemme hos  Jette) 


